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RG - 0002.P.XX.2016 
 

P R O T O K Ó Ł  NR XX/2016 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 29 września 2016 r. 

 
 
Punkt 1.       
Otwarcie Sesji. 
Punkt 2.       
Potwierdzenie quorum. 
Punkt 3.       
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.       
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5. 
Wystąpienie Prezesa Stowarzyszenia Rodzin Powstańców Wielkopolskich ze Środy 
Wielkopolskiej.        
Punkt 6.       
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały w sprawie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 
Wójta Gminy Nowe Miasto nad Wartą kolejnych umów dzierżawy nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 10. 
Przyjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Gminy.  
Punkt 11.  
Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi                    
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 
2017”. 
Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę o zmianie uchwały w sprawie szczegółowych 
warunków udzielania świadczeń pomocy materialnej o charakterze motywacyjnym 
uczniom zamieszkałym na terenie gminy Nowe Miasto nad Wartą, form i zakresu tych 
świadczeń oraz trybu postępowania w tych sprawach. 
Punkt 13.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/59/2015 Rady Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą z dnia 19 listopada 2015 roku.  
Punkt 14. 
Interpelacje Radnych.   
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Punkt 15.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 16.  
Zamknięcie sesji.  
  
Ad 1) Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1600 otworzył XX Sesję 
Rady Gminy i powitał Radnych, Sołtysów, panią Marię Mielcarzewicz oraz 
zaproszonych gości. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 
 Przewodniczący Rady informował, że ustawowy skład Rady wynosi                           
15 Radnych, obecnych jest 14, w związku z powyższym podjęte uchwały będą 
prawomocne. 
 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 
 Przewodniczący Rady poinformował, że porządek posiedzenia Radni otrzymali 
zgodnie ze statutem - 14 dni przed posiedzeniem. Pan Tomaszewski zaproponował 
zmiany do porządku, mianowicie, wnioskował o wprowadzenie uchwały                        
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok, wprowadzenie uchwały w sprawie 
zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą zbadania skargi na 
Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Wartą, oraz w sprawie 
przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Nowym Mieście nad Wartą. Przewodniczący wnioskował również o wycofanie 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą. Następnie Radny Nyczke wnioskował o wprowadzenie uchwały              
w sprawie nadania imienia parkowi wiejskiemu w Dębnie.  
Radni przyjęli zmiany w porządku obrad proponowane przez Przewodniczącego 
jednogłośnie 14 „za”, natomiast za proponowaną uchwałą w sprawie nadania imienia 
parkowi wiejskiemu w Dębnie opowiedziało się 3 Radnych, 4 przeciw,                                       
7 wstrzymujących- wniosek Radnego Nyczke nie zyskał akceptacji.   
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
Punkt 4.       
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.    
Wystąpienie Prezesa Stowarzyszenia Rodzin Powstańców Wielkopolskich ze Środy 
Wielkopolskiej.        
Punkt 6.       
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok.  
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Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały w sprawie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 
Wójta Gminy Nowe Miasto nad Wartą kolejnych umów dzierżawy nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 10. 
Przyjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Gminy.  
Punkt 11.  
Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 
art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017”. 
Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę o zmianie uchwały w sprawie szczegółowych 
warunków udzielania świadczeń pomocy materialnej o charakterze motywacyjnym 
uczniom zamieszkałym na terenie gminy Nowe Miasto nad Wartą, form i zakresu tych 
świadczeń oraz trybu postępowania w tych sprawach. 
Punkt 13.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/59/2015 Rady Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą z dnia 19 listopada 2015 roku.  
Punkt 14. 
Przyjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą zbadania skargi na Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym 
Mieście nad Wartą. 
Punkt 15.  
Przyjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na Kierownika 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Wartą. 
Punkt 16.  
Interpelacje Radnych.   
Punkt 17.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 18.  
Zamknięcie sesji. 
 
Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                       
i wnioski. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z XVIII Sesji zamieszczony był na 
stronie internetowej Urzędu w dniu 12 września 2016 roku, Przewodniczący poprosił                      
o ewentualne uwagi do protokołu.  

 Salę posiedzenia opuściła Radna Agnieszka Król. 
W związku  z brakiem uwag pan Tomaszewski zaproponował głosowanie.  
Protokół z XVIII Sesji - został przyjęty 13 głosami „za”, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących. 

Protokół z XIX Nadzwyczajnej Sesji zamieszczony był na stronie internetowej 
Urzędu w dniu 21 września 2016 roku, Przewodniczący poprosił o ewentualne uwagi 
do protokołu.  
W związku  z brakiem uwag pan Tomaszewski zaproponował głosowanie.  
Protokół z XIX Sesji - został przyjęty 10 głosami „za”, 0 głosów przeciwnych, 3 głosy 
wstrzymujące. 

 Na salę posiedzenia wróciła Radna Agnieszka Król. 
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Ad 5) Wystąpienie Prezesa Stowarzyszenia Rodzin Powstańców Wielkopolskich                   
ze Środy Wielkopolskiej.     
    Głos w tym punkcie zajęła Pani Maria Mielcarzewicz- Prezes Stowarzyszenia 
Rodzin Powstańców Wielkopolskich w Środzie Wielkopolskiej, która apelowała do 
Radnych, Sołtysów oraz zaproszonych gości, aby zgłaszali do Stowarzyszenia osoby 
które brały udział w Powstaniu Wielkopolskim. Pani Mielcarzewicz informowała, że 
odczyta nazwiska Powstańców z Gminy Nowe Miasto nad Wartą, jeżeli jakieś 
nazwisko jest znane, bądź znana jest rodzina Powstańca to prosi o kontakt ze 
Stowarzyszeniem, które uhonoruje nazwisko Powstańca Krzyżem, gdyż bez zgody 
rodziny nie można tego uczynić.  
Stowarzyszenie pełni dyżury w budynku Urzędu Miasta na ul. Daszyńskiego 5                        
w Środzie Wlkp. w każdy piątek od godziny 1400. 
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Ad 6) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Przewodniczący poinformował, że dnia 2 września odbyło się spotkanie                        
w sprawie rozbudowy oczyszczalni w Chociczy. Radni obecni na spotkaniu mogli 
pojechać, zobaczyć jak wygląda wybudowana oczyszczalnia przez Państwa Stiller                  
w Sulęcinku. W związku z tym spotkaniem została zwołana sesja nadzwyczajna w dniu 
5 września, która miała być poświęcona temu tematowi, ale też wnioskom rolników.  
8 września odbyło się zebranie wiejskie w Wolicy Pustej, na którym została wybrana 
pani Sołtys Izabela Lorenc, którą Przewodniczący witał i gratulował wyboru. Została 
wybrana również Rada Sołecka w trzyosobowym składzie.   
5 września wpłynęło pismo od Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wykonania 
budżetu za pierwsze półrocze 2016r.- opinia jest pozytywna, można ją przeczytać na 
stronie internetowej Urzędu Gminy.  
 
Ad 7) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Wójt informował, że miesiąc wrzesień to spotkania sołeckie związane                             
z podziałem funduszy sołeckich, na niektórych zebraniach Wójt bywa, jednak nie na 
wszystkich. Jest to dla Sołtysów ogromne wyzwanie, bez wątpienia po tylu latach 
funduszu możliwości się ograniczają, potrzeby są różne. W Gazecie Jarocińskiej pojawił 
się obszerny artykuł podsumowujący te lata funduszy.  
Z innych spraw- to trwają roboty drogowe, m.in. w Boguszynie, Chociczy, Utracie                          
w tym roku będzie jeszcze wykonana ulica Kościelna, termin wykonania tego zadania 
to koniec października.    
Są też przygotowywane projekty w ramach Odnowy Wsi, jest gromadzona 
dokumentacja dotycząca świetlicy w Chromcu oraz odnowy Zielonego Rynku                                  
w Nowym Mieście. Był też realizowany projekt budowy oczyszczalni i kanalizacji                        
w Skoraczewie, jednak ten temat raczej nie uda się zrealizować. Jest tam tyle rzeczy 
nieuregulowanych, sieć musiałaby iść po prywatnych nieruchomościach, które                                   
są nieuregulowane spadkowo.  
Ponadto Wójt dodał, że ostatnia komisja i sesja była poświęcona tematom gospodarki 
ściekowej. Padła propozycja ze strony prywatnego przedsiębiorcy o rozbudowie 
oczyszczalni w Chociczy. Byłoby to na wzór partnerstwa publiczno-prywatnego, albo 
dzierżawy obiektu i rozbudowie. Są tu kwestie dzierżawy tego terenu, ale też koncesji 
na działalność w tym zakresie, prawo zamówień publicznych i parę innych rzeczy po 
drodze. Więc ten temat w takiej formule nie będzie realizowany. W tej chwili środki                   
w budżecie na realizację projektu związanego z budową oczyszczalni są, kwestia jest 
tylko tego czy realizujemy projekt rozbudowy oczyszczalni o przepustowości 800 m3. 
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Jest też zamysł, aby budować kolektor i przepychać nieczystości do Cielczy.                               
W przyszłym tygodniu będzie podpisane Porozumienie z Phytopharmem i kolektor do 
Klęki będzie dobudowany i być może przy tej okazji zostaną dołączone ścieki 
komunalne, pod warunkiem że w następnej fazie będzie budowany kolektor do 
Chociczy. Kwota budowy takiej oczyszczalni zamyka się w 5 milionach zł.    
 
Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok.  
 Projekt uchwały omówiła Pani Elżbieta Mnich Skarbnik Gminy, po czym 
Przewodniczący w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XX/118/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
29 września 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 9) Przyjęcie uchwały w sprawie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
przez Wójta Gminy Nowe Miasto nad Wartą kolejnych umów dzierżawy 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, który poinformował, że na 
komisji padła propozycja ze strony Rady aby dzierżawa odbyła się do 30 września 2017 
roku, po to aby rolnicy do tego czasu mogli posprzątać na polu a inny dzierżawca, 
który wygra przetarg  mógł jeszcze zasiać.    

 Radny Juliusz Twardowski pytał, czy można w uchwale zapisać za jaką kwotę 
będzie dzierżawa. 
Przewodniczący poinformował, że to już reguluje umowa, ale propozycja ze 
strony dzierżawców jest taka, aby było to 1 000,00 zł za ha.  

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 2 głosy przeciwne,                          
1 głos wstrzymując.  

 Uchwała Nr XX/119/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
29 września 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 10) Przyjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Gminy.  
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady.  

 Radna Zofia Kędziora wyraziła zdanie, że ma nadzieję iż radca prawny pomoże 
Komisji doraźnej przy pracach nad nowym statutem. 
Przewodniczący poinformował Radną, że rozmawiał z panem Kuderskim i sam 
wyraził wolę, że Komisji pomoże przy opracowaniu Statutu.  

W  związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XX/120/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
29 września 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 11) Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego                                    
i o wolontariacie na rok 2017”. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym w związku z brakiem 
pytań przeszedł do głosowania.  
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Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XX/121/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
29 września 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 12) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę o zmianie uchwały w sprawie 
szczegółowych warunków udzielania świadczeń pomocy materialnej o charakterze 
motywacyjnym uczniom zamieszkałym na terenie gminy Nowe Miasto nad Wartą, 
form i zakresu tych świadczeń oraz trybu postępowania w tych sprawach. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym w związku z brakiem 
pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XX/122/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
29 września 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 13) Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/59/2015 Rady Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą z dnia 19 listopada 2015 roku.  
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym w związku z brakiem 
pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XX/123/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
29 września 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 14) Przyjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą zbadania skargi na Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej                   
w Nowym Mieście nad Wartą. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym w związku z brakiem 
pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XX/124/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
29 września 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 15) Przyjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi                   
na Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Wartą. 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, po czym w związku z brakiem pytań 
przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XX/125/2016 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia              
29 września 2016 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 16) Interpelacje Radnych. 
 Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku z czym 
przeszedł do punktu kolejnego.  
 
 
  



8 | S t r o n a  

 

Ad 17) Wolne głosy i wnioski. 
 Radna Agnieszka Król poinformowała Radnych, że wykonała telefon do radcy, 

który opiniował uchwałę w sprawie nadania imienia parkowi wiejskiemu                            
w Dębnie. Pan Rajman prosił, aby przeprosić za nieporozumienie, gdyż nie miał 
wiedzy, że park w Dębnie jest objęty parkiem krajobrazowym, wiedział tylko,                
że jest to grunt gminny, po prostu pan mecenas został wprowadzony w błąd. 
Taka sytuacja blokuje prawnie przyjęcie nazwy dla parku. Radna dodała,                      
że Rada nie, że nie chce nadać tego imienia, Rada chce to zrobić zgodnie                             
z przepisami.   

 Radny Wincenty Pawelczyk przy okazji spotkania ze starostą średzkim 
rozmawiał o chodniku, ścieżce rowerowej z Nowego Miasta do Komorzy. 
Rozmowa dotyczyła także oświetlenia tej ścieżki, starosta zapewniał, że temat 
jest, na pewno powiat do niego wróci.  

 Radny Juliusz Twardowski informował, że dostał zgłoszenie od mieszkańców 
Rynku Kamiennego, że ktoś pozostawia samochód, duży, ciężarowy i tak 
naprawdę stoi na skrzyżowaniu, już kilka dni, mieszkańcy proszą o interwencję 
w tej sprawie i o usunięcie tego samochodu. Ponadto Radny informował, że 
mieszkańcom nie podoba się reklama zamieszczona też na tym Rynku pana 
Wesołka. Reklama dotyczy budowy bloków w Chociczy, mieszkańcy 
zastanawiają się, czy jeżeli muszą na to patrzeć to czy gmina ma z tego jakieś 
korzyści np. w formie opłacenia  zajęcia pasa. Mieszkańcy proszą także                             
o przestawienie tej reklamy, żeby nie stało to na zakręcie.  
 Wójt informował, że policja goni mieszkańców za to, że pozostawiają 
samochody pod bankomatem, a tego nie widzą, przecież nie można pozostawiać 
samochodu ciężarowego w terenie zabudowanym.  

 Radny Mariusz Paszek pytał czy dzieje się coś w temacie sprzedaży działki                  
w Jadwigowie.  
 Wójt informował Radnego, że jest przygotowywany przetarg na tą 
działkę, ale w tym tygodniu sprawa nie zostanie załatwiona bo pracownica 
zajmująca się tym jest na zwolnieniu. Bo rozumie, że chętni są na tę 
nieruchomość.  

 Radny Jacek Nyczke informował, że ostatnio była dzierżawa, przetarg ofertowy 
na 12,5 ha ziemi parafialnej w Dębnie. Była cena minimalna 9 kwintali. Udział 
wzięło 13 oferentów, a najwyższa cena była podana 25 q. Dzierżawa jest na 5 lat. 
 Wójt informował, że jest to dobra cena, ale jest ryzyko, że nie urośnie i co 
wtedy, kończy się to procesami w sądzie.  
 Radny Nyczke dodał, że od trzech miesięcy mówił o znaku który leżał                 
w rowie, został założony, ale źle- odwrotnie.    

 Przewodniczący Rady informował, że pod nieobecność Radnego Ratajczaka 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, zastąpi go pan Stawicki,                                            
10 października odbędzie się spotkanie Komisji.  
Jeżeli chodzi o Komisję statutową to Przewodniczący porozmawia z radcą                    
i spróbuje się umówić, o czym poinformuje pozostałych członków komisji.  
Na miesiąc październik nie planuje się sesji, ale w związku z tym, że dyrektorzy 
przygotowali zestawienie jakie mają plany na rok 2017- co zamierzają zrobić                      
i planowaną komisją objazdową po szkołach zostanie to przełożone na miesiąc 
październik. GZEAS również przygotował zestawienie dotyczące subwencji. 
Byłby to przedostatni i ostatni czwartek miesiąca.  
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 Wójt informował, że dobrze że nas czeka ta komisja bo za chwilę zacznie się 
przygotowanie budżetu, te wskaźniki są różne, zamysł jest taki, aby dziecko 
poszło do szkoły w wieku 3 lat i skończyło je na klasie 8 czyli ok. 11 lat dziecko 
będzie w jednej szkole. Nie wiadomo jak to będzie, gimnazja będą wygaszane, 
będzie to duża rewolucja. Ale sytuacja będzie w przyszłym roku taka, że 3 latek 
spotka się w tej samej szkole z 16 latkiem, bo jeszcze będą ostatnie dwie klasy 
gimnazjum. Z miejscem będzie krucho, więc być może będą dwie zmiany.  
 Radny Stawicki dodał, że w Kolniczkach nie ma możliwości, aby 
utworzyć jeszcze 7 i 8 klasę.  
 Radny Borkowski wyraził zdanie, że proponuje, aby przy planowaniu 
posiedzeń, jeżeli wiemy, że będzie temat szkół to zapraszać Dyrektorów.  
 

Ad 18) Zamknięcie sesji.  
O godzinie 1830 Przewodniczący zamknął XX Sesję Rady Gminy. 
 
Protokołowała                 Zatwierdził 
Podinspektor ds. Rady Gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak         /-/ Waldemar Tomaszewski 
  


